
 1

 
Z á p i s 

 
z 10. jednání Výboru pro národnostní menšiny Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 27. 8. 2010 od  10:00hod.  
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni:        dle prezenční listiny  
 
Omluveni: Julia Špalková 
 
   
 
Program jednání: 
 
  1.  Zahájení  
  2.  Schválení programu, volba ověřovatele zápisu  
  3.  Zhodnocení Romského festivalu v Jaroměři  
  4.  Zhodnocení Romského festivalu v Hradci Králové  
  5.  Vyúčtování Festivalu národnostních menšin  
  6.  Rozdání DVD z Festivalu národnostních menšin  
  7.  Různé  
  8.  Závěr  
 
 
Jednání v 10:00 hodin zahájil a řídil předseda Výboru pro národnostní menšiny Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Rudolf Polák. Uvítal přítomné, upozornil na materiály, které byly 
všem členům výboru předány před zasedáním /DVD z festivalu/. 
 
 
K bodu l 
Zahájení, schválení hostů 
 
Jako host byla jednomyslně schválena paní Martina Smudková. 
 

 
K bodu 1 
Zahájení, schválení hostů  
 
Návrh – jako host byla schválena paní Martina Smudková 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
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 K bodu 2 
Schválení programu, volba ověřovatele zápisu  
 
Návrh – schválení programu 10. jednání Výboru pro národnostní menšiny / pan Rudolf Polák,                           
              předseda výboru/ 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 
Návrh – za ověřovatele byla navržena paní Jana Tomková 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 
 K bodu 3 
Zhodnocení Romského festivalu v Jaroměři  
 
 
Návrh – akce byla technicky a organizačně perfektně zvládnutá. Ukázala, že Romové   
              mají bohaté kulturní tradice. Za Královéhradecký kraj se zúčastnila paní Jana  
              Tomková a pan Rudolf Dus. Informace podal pan R. Polák a paní J. Tomková. 
 
Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 K bodu 4 
Zhodnocení Romského festivalu v Hradci Králové  
 
Návrh – dle telefonického sdělení pana Grejcara festival proběhl bez problémů a splnil 
               očekávané poslání 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
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 K bodu 5 
Vyúčtování Festivalu národnostních menšin  
 
Návrh – členové výboru obdrželi s týdenním předstihem vyúčtování 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 K bodu 6 
Rozdání DVD z Festivalu národnostních menšin  
 
Návrh – DVD rozdáno ještě před jednáním 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 K bodu 7 
Různé  
 
Návrh – na 15. jednání Zastupitelstva Královéhradeckého kraje bude podán návrh na zrušení 
              Výboru pro národnostní menšiny a vytvoření Výboru pro lidská práva. Výbor chce  
               rozšířit svou působnost a zapojit i majoritní skupinu kraje. 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 K bodu 8 
Závěr  
 
Návrh – při pořádání dalšího festivalu je potřeba dát více prostoru obyvatelům kraje, vystoupení 
              nebudou honorována, ale budou věcí prestiže 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 
 
  



 4

 USNESENÍ VNM/10/12/2010  
Výbor pro národnostní menšiny  
 
I.  d  o  p  o  r  u  č  u  j  e   
    při pořádání svého festivalu dát více prostoru obyvatelům Královéhradeckého 

kraje 
II.  n  a  v  r  h  u  j  e   
    do akcí zapojit i majoritní skupinu obyvatel 
III.  s  o  u  h  l  a  s  í   
    s návrhem, aby jednotliví učinkující na festivalu nebyli honorováni a bylo 

jim uhrazeno pouze dopravné a stravné 
 

 
  
 
 
Návrh – promyslet možnost uspořádání Jarmarku národností /3. 12. 2010 od 13:00 hodin/ 
           _ shromáždit podněty pro plán práce na rok 2011 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  6 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům za účast na 10. jednání Výboru pro národnostní menšiny 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje a vzhledem k tomu, že byly vyčerpány všechny body 
programu v 11:55 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Mgr. Blanka Kovandová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


